



Reiner Maria Matysik

jenseits des menschen

beyond humans

BMM

ISBN 978-3-941644-22-9

Preis € 18,00

Format 10,8 × 17,6 cm

112 Seiten, 24 Farbtafeln

THE GREEN BOX, Berlin

www.thegreenbox.net

jenseits des menschen/ beyond humans

Anita Hermannstädter, Ingeborg Reichle und / and
Thomas Schnalke (Hg. / eds.)

Die Ausstellung „jenseits des menschen“ zeigt vom 16. September 2010 bis zum 9. Januar 2011 Arbeiten des Berliner Künstlers Reiner Maria Matysik und reiht sich ein in die Serie „Interventionen“, die das Berliner Medizinhistorische Museum der Charité 2009 initiiert hat, um der Gegenwartskunst ein Experimentierfeld zu eröffnen und den Dialog zwischen Kunst und Wissenschaft zu befördern. Die Ausstellung wird von einem Katalog (deutsch/englisch) begleitet mit Beiträgen von Inga Franke, Anita Hermannstädter, Reiner Maria Matysik, Ingeborg Reichle und Thomas Schnalke. „jenseits des menschen“ entstand in Zusammenarbeit der Charité mit ihrem Medizinhistorischen Museum und der Berlin-Brandenburgischen Akademie der Wissenschaften.

The exhibition "jenseits des menschen (beyond humans)", which will run from 16 September 2010 to 9 January 2011, presents works of art by the Berlin artist Reiner Maria Matysik in the exhibition of Rudolf Virchow's specimens collection and in the ruins of the historical lecture theatre. The Berlin Medical History Museum of the Charité inaugurated the series "Interventions" in 2009 to open a new area of experimentation for contemporary art and promote dialogue between art and science. The exhibition is accompanied by a catalogue with articles by Inga Franke, Anita Hermannstädter, Reiner Maria Matysik, Ingeborg Reichle, and Thomas Schnalke. The exhibition and the catalogue is the result of the productive collaboration of the Charité's Medical History Museum and the Berlin-Brandenburg Academy of Sciences and Humanities.



Berliner
Medizinhistorisches
Museum der Charité



berlin-brandenburgische
AKADEMIE DER WISSENSCHAFTEN